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Protokół z IX  

Sesji Rady Gminy Ksawerów, która odbyła się w dniu 29 marca 2007 roku 

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ksawerów. 

Ad.1.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala o godz. 10.30 otworzył IX Sesję Rady Gminy 

Ksawerów  i powitał wszystkich obecnych. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

jest zachowane kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

O terminie sesji radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwał przesłano 

radnym i sołtysom wraz z zaproszeniem na sesję. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy - Maria Kopczewska, 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

- Sołtysi Gminy Ksawerów.  

Ad.2. 

W tym punkcie Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński postawił wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad w pkt. 7.5. projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów 

na 2007 rok ( kwota 5 925 334 zł.). 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala postawił wniosek o wprowadzenie w pkt. 7.5. projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, który został przyjęty 14 

głosami za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady postawił wniosek o zatwierdzenie 

porządku obrad wraz z przyjętą poprawką. 

W głosowaniu Rada Gminy Ksawerów- 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych                            

i wstrzymujących się zatwierdziła następujący porządek obrad: 

1.  Otwarcie  obrad  IX  Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 
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7. Podjęcie uchwał: 

7.1. w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 

2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Ksawerów. 

7.2. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonej w Ksawerowie. 

7.3. w sprawie wyboru kandydatów do Stałej Komisji Współpracy. 

7.4. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok. 

7.5. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( kwota 5 925 334 zł.) 

8. Zatwierdzenie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10..  Zamknięcie obrad IX Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono kandydatury radnej Urszuli 

Świątkowskiej i radnej Teresy Wołosz-Chałady, które wyraziły zgodę. Za przyjęciem Komisji 

Uchwał i Wniosków w przedstawionym skałdzie głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było chętnych do zabrania głosu w 

tym punkcie.  

Na obrady sesji weszła radna Maria Wróbel. Obecnych jest 15 radnych.  

Ad.5. 

Sprawozdanie z pracy  Wójta Gminy Ksawerów po ostatniej Sesji Rady Gminy 

w dniu 15 marca  2007 roku. 

I. Zarządzenia: 

- w sprawie powołania w Urzędzie Gminy Ksawerów Komisji przetargowej w celu 

wyłonienia inspektora nadzoru w inwestycji „Przebudowa i rozbudowa budynku Urzędu 

Gminy Ksawerów na cele mieszkaniowe i biurowe w Ksawerowie” 

- w sprawie powołania w Urzędzie Gminy Ksawerów Komisji przetargowej w celu 

wyłonienia wykonawcy zamówienia publicznego pn: „Remont Dachu w budynku SPZOZ 

„Ośrodek Zdrowia” w Ksawerowie” 

-w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ksawerów za 2006 r. 

- w sprawie zmian w budżecie gm - Ksawerów na 2007 r. (przesunięcia między paragrafami). 
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II. Ważniejsze spotkania: 

21. III.2007  – Spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej dot. złożenia wniosku o Środki pomocowe na SUW w Ksawerowie, 

21. III.2007 – Spotkanie z Zarządem GS „Samopomoc Chłopska” w sprawie możliwości 

sprzedaży przez GS terenów przy ul. Łódzkiej z przeznaczeniem na budownictwo 

mieszkaniowe. 

27. III.2007 – Spotkanie w Urzędzie Miasta Łodzi – Podpisanie listu intencyjnego w 

temacie tworzenia nowych miejsc pracy. 

28. III.2007 – Konkurs wiedzy pożarniczej organizowany na ternie Szkoły Podstawowej 

w Woli Zaradzyńskiej. 

- Poziom szkół podstawowych – jeden z uczestników zajął  IV miejsce 

 - Ponadgimnazjalne – jeden z uczestników zajął V miejsce. 

Pan Starosta ufundował nagrody, organizatorami była OSP i Koło Gospodyń w Woli 

Zaradzyńskiej. 

 26. III 2007 – Spotkanie z mieszkańcami ul Ogrodniczej w sprawie wody i kanalizacji. 

-został wybrany kierownik GOPS - p. Janina Gbiorczyk 

- oraz koordynator Środowiskowego Domu  Samopomocy – p. Wojciech Łukaszewski. 

Ze względu na kontrole ŚDS nie mógł dzisiaj przybyć na sesję. 

28. III.2007 – Spotkanie z panem Starostą Powiatu Pabianickiego dotyczyło pisma jakie 

wpłynęło do Starostwa od mieszkańców w sprawie nie dokonywania pełnej modernizacji 

ul. Jana Pawła tzn. nie dokonania wymiany instalacji wodnej, elektrycznej oraz 

poszerzenia ulicy. 

-spotkanie w sprawie możliwości przejęcia ZSRCKU w Widzewie przez Ministerstwo 

Rolnictwa. 

Sprawozdanie z wykonanych prac od dnia 15 marca 2007 r. do dnia 28 marca 2007 

Referat Gospodarki Komunalnej 

1. Zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Drogowym w Poddębicach na dostawę 
mieszanki mineralno – asfaltowej. 

2. Złożono wnioski do urzędu Marszałkowskiego w Łodzi o udział terenowego funduszu 

ochrony gruntów rolnych województwa łódzkiego w finansowaniu modernizacji dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych – ulica akacjowa i ulica łączna. 

3. Pracownicy gospodarczy: 

• Sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach z 

selektywną zbiórką odpadów na terenie Gminy; 

• Uzupełnianie oznakowania pionowego na drogach gminnych; 

• Naprawa dróg o nawierzchni bitumicznej – uzupełnianie ubytków mieszanką mineralno –

 asfaltową na zimno: ulica Ksawerowska, Zachodnia; 
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• Montaż mebli w Środowiskowym Domu Samopomocy w Ksawerowie. 

1. Unieważniono po raz drugi przetarg na zadanie „Budowa boiska sportowego przy 

Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej” – cena najkorzystniejszej oferty 

przewyższyła kwotę, którą zamawiający mógł przeznaczyć na realizację zadania. 

2.Sprawdzono pod kątem posiadania umów na usuwanie odpadów stałych i opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych oraz dowodów wykonania usług następujących właścicieli 

nieruchomości: 

- z ul. Bednarskiej: posesja nr ….. 

- z ul. Bocznej:posesje nr …… 

- z ul. Suchej:posesje nr …. 

-z ul. Żytniej:posesje nr ……. 

Założono karty ewidencji zbiorników bezodpływowych. 

INFORMACJA w zakresie wydanych pism oraz wykonanych prac w referacie 

podatków  i opłat – w okresie od 15 marca 2007 r. do 27 marca 2007 r. 

Księgowość podatkowa: 

1) Wypisywanie kwitów i księgowanie wpłat w zakresie podatku od środków transport., 

zobowiązań pieniężnych – osoby fizyczne i prawne. / na dzień 27 marca 2007r./: 

- zobowiązanie pieniężne ( wpłaty bież. I zaległe )    - 238.938,02 zł. 

- ( w tym rozliczanie wpłat inkasentów na kwotę    - 139.040,70 zł.) 

- podatek od nieruch.,rolny – osoby prawne     - 124.635,36 zł. 

- podatek od środków transp.        - 10.108.80 zł. 

2) Przyjmowanie interesantów w sprawie składanych deklaracji DT-1 na rok 2006 

(korekty) i 2007. 

3) Pisma różne – 5 szt. 

 

Referat Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
 

1. Wydano zaświadczenia dotyczące numerów porządkowych nieruchomości – 2  

2. Nadano numery porządkowe nieruchomościom- 7 

3. Wydano decyzję zatwierdzającą podział nieruchomości przy: 

• ul. Zachodnia 7 

4. Wydano zezwolenia na wycinkę drzew – 2 (ul. Szkolna, ul. Sucha), 

5. Opinie zatwierdzające program gospodarki odpadami – 1. 

6. Sprawozdanie z realizacji planu gospodarki odpadami (w załączeniu), 

7.  Wydano 21 wypisów z planu zagospodarowania przestrzennego, 

8. W dniu 23 marca 2007 r. zakończył się termin wyłożenia do publicznego wglądu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy ul. 

Jana Pawła II. Do dnia 6 kwietnia bieżącego roku można składać uwagi i wnioski 
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do planu, do chwili obecnej nie wpłynęły żadne wnioski ani uwagi. 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poinformował, że do Rady Gminy wpłynęła 

następująca korespondencja:    

1) pismo od Pana Waldemara Borynia z dnia 26.03.2007 roku ponawiające wniosek  o zmianę 

nazwy ulicy Marcelego Nowotki.  

Ponadto Przewodniczący Rady powiedział, że otrzymał Pismo Z-cy Prezesa Regionalnej Izby 

obrachunkowej w Łodzi  z dnia 16 marca 2007 r. znak pisma: WA -003/Ł/14/2007 w sprawie  

uchwały nr VII/30/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 lutego 2007 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na rok 2007 i w tej sprawie był z panem Skarbnikiem 

Robertem Zwierzyńskim w dniu 21 marca 2007 roku w RIO. RIO zarzuca nam, że nie 

podjęliśmy uchwały w sprawie opłaty targowej.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki odczytał treść Uchwały Nr I/42/2007 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 22 marca 2007 roku w 

sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz prognozy 

kształtowania się długu publicznego Gminy Ksawerów.  

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 7 Przewodniczacy Rady poprosił o opinię Stałych 

Komisji Rady w sprawie projektów uchwał na IX Sesję.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak powiedziała, że na 

posiedzeniu Stałych  Komisji Rady w dniu wczorajszym wszystkie projekty uchwał zostały 

zaopiniowane pozytywnie.  

Ad.7.1. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr IX/45/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 

2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ksawerów                    

i postawił wniosek o podjęcie przedstawionej uchwały. 

Za podjęciem uchwały IX/45/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 marca 2007 r. w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2007 rok 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ksawerów    - 

głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.               

Ad.7.2.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr IX/46/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 
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nieruchomości położonej w Ksawerowie i postawił wniosek o jej podjęcie.  

Za podjęciem uchwały nr IX/46/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 marca 2007 r.w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości 

położonej w Ksawerowie- Ksawerów - głosowało 15 radnych, głosów przeciw                                    

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.               

Ad.7.3.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr IX/ 47/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie wyboru kandydatów do Stałej Komisji Współpracy: 

W § 1. Działając w oparciu o przepisy ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju Rada 

Gminy Ksawerów wskazuje przedstawicieli Gminy Ksawerów do współpracy w zakresie 

spraw objętych ustawą: 

1) Panią Marię Jolantę Kopczewską jako kandydata do Stałej Komisji Współpracy działającej 

przy Wojewodzie Łódzkim, 

2) Pana Rafała Tustanowskiego jako stałego zastępcę kandydata do Stałej Komisji 

Współpracy przy Wojewodzie Łódzkim. 

Za podjęciem uchwały  IX/ 47/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 marca 2007 r. w sprawie 

wyboru kandydatów do Stałej Komisji Współpracy - głosowało 15 radnych, głosów przeciw                                    

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.               

Ad. 7.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr IX/48/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( kwoty: 5 076 zł.                      

i 39 877 zł.) i postawił wniosek o jej podjęcie.  

Za podjęciem uchwały nr IX/48/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 marca 2007 r. w 

sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok -  głosowało 15 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.               

Ad.7.5. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr IX/49/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( kwota 5 925 334 zł.)i 

postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr IX/49/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 marca 2007 r. w 

sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 15 radnych, głosów 
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przeciw  i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.               

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do treści 

protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów. Nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń 

do treści protokółu z VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady postawił wniosek o zatwierdzenie treści 

przedstawionego protokołu. 

Za zatwierdzeniem treści protokółu  z VIII Sesji Rady Gminy - głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad. 9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Sołtys Janusz Bartold : złożył następujące wnioski 

1) o namalowanie znaków poziomych przed znakiem STOP na skrzyżowaniu ul. 

Zachodniej z ul. Jana Pawła II, 

2)  zatrudnienie osoby przeprowadzającej dzieci przez jezdnię, 

3) przeciek na przyłączu wodociągowym przy Creativie. Ta sprawa była już 

zgłaszana kierownikowi Jednostki Wod-Kan.   

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Bożena Ziółkowska odnośnie osoby do 

przeprowadzenia uczniów zapytała czy w GOPS-ie są prace społecznie użytecznie, bo wtedy 

mielibyśmy rozwiązany problem? 

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska – odpowiedziała, że ten program ruszy od 

maja.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala powiedział, ze został zaproszony w godzinach 

porannych  przez kioskarza na przystanku Dąbrowa, żeby zobaczyć w jakich warunkach 

dzieci przechodzą przez jezdnię. Tam nie ma żadnych znaków przejścia i na wypadek nie 

musimy długo czekać. Stawiam wniosek o namalowanie pasów i postawienie znak „przejście 

dla pieszych”.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że skieruje ten wniosek do Komisji 

Bezpieczeństwa.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak – odczytała Apel Ligi 

Polskich Rodzin do Samorządowców Województwa Łódzkiego o aktywne włączenie się w 

realizację programu „Blisko Boisko”. Program jest kierowany do jednostek samorządu 

terytorialnego, klubów i ośrodków sportowych. Zakłada dofinansowanie inwestycji przez 

Ministerstwo Sportu aż do 70% kosztów budowy  obiektu sportowego.  
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Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że zna ten program. Z tego programu 

można skorzystać na budowę sztucznej trawy i sztucznej nawierzchni.  

 Odnośnie pozyskania środków na budowę boiska sportowego w Woli Zaradzyńskiej 

będziemy chcieli pozyskać z innego programu i podzielić to zadanie na 2. 

Radny Zbigniew Pluta zapytał czy do przetargu przystępują cały czas te same firmy? Czy w 

związku z wysoką cenę projekt będzie okrojony? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nie. Zrezygnujemy z budynku kasy, 

której budowa wynosi ok. 112 tys. zł. i z zadaszenia – 60.000 zł. Te rzeczy wykonamy w 

terminie późniejszym.  

Sołtys Janusz Bartold – poruszył problem budynku kotłowni, w której spotyka się młodzież 

i jest to miejsce bójek.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdziła, że po interwencji pana dyrektora Kałowskiego 

zostały zaspawane elektrycznie drzwi do tego budynku.  

Radny Zbigniew Pluta stwierdził, że niepotrzebny był szum wokół pisma mieszkańców ul. 

Jana Pawła II. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdziła, że mieszkańcy ul. Jana Pawła II złożyli do 

Pana Starosty pismo w tej sprawie i wczoraj musiałam  odpowiedzieć Panu Staroście, że 

remont tej ulicy jest potrzebny. Uważam, że ta grupa mieszkańców powinna się skonsultować 

z naszym urzędem przed złożeniem tego pisma. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki stwierdził, że jest radnym z tego terenu i nic nie 

wiedział o całej sprawie. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala powiedział, że dziwi się bardzo tym mieszkańcom, 

którzy napisali to pismo, bo dzięki wielkim staraniom Pani Wójt ta inwestycja będzie 

realizowana, a w tej chwili mieszkańcy są niekonsekwentni i występują przeciw.  

Komisja Uchwał i Wniosków w składzie: 

1) Radna Urszula Świątkowska 

2) Radna Teresa Wołosz – Chałada  

przedstawiła następujące wnioski: 

- O namalowanie pasów –przejście dla pieszych i postawienie znaku drogowego – przejście 

dla pieszych na skrzyżowaniu przy przystanku tramwajowym Dąbrowa. 

- O namalowanie znaków poziomych na skrzyżowaniu ul. Zachodniej z ul. Jana Pawła II oraz 

zatrudnienie osoby przeprowadzającej dzieci przez jezdnię.  

Za przyjęciem wniosków głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie stwierdzono.  
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Na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2001 r. nr 112, poz.1198 z późn zm.) dokonano wyłączenia jawności 

informacji o nr ulic. Wyłączenia dokonano ze względu na prywatność osób. 

Wyłączenia jawności dokonała: Monika Sroczyńska Pełnomocnik  

ds. Ochrony Informacji Niejawnych w Urzędzie Gminy Ksawerów   


